

Bramante v. Les Restaurants McDonald du Canada Limitée

Superior Court of Quebec no. 500-06-000824-165

OBJECTION FORM

Please use this form only if you object to the Court approving this Settlement Agreement or if you wish to make representations regarding the Settlement Agreement. Do not use this form if you wish to exclude yourself from the group covered by the class action.

IDENTIFICATION

Family name: _____ First name: _____

Home address: _____

Email address: _____

Phone number: _____

BY SIGNING THIS OBJECTION FORM YOU AFFIRM THAT YOU ARE MEMBER OF THE CLASS ACTION DESCRIBED AS FOLLOWS:

“Every consumer pursuant to the Québec Consumer Protection Act who, since November 15th, 2013 purchased in Québec for a child under 13 years of age then present inside a McDonald’s restaurant, a toy or Happy Meal, during an advertising campaign directed at children taking place inside the restaurant.”

REASONS FOR OBJECTING TO THE SETTLEMENT

[Please attach an additional page if the space above is insufficient.]

Signature: _____ Date: _____

Please send your duly completed form to the following address by June 15, 2020 at the latest:

LPC AVOCATS

Me Joey Zukran
5800 blvd. Cavendish, Suite 411
Montreal, Québec, H4W 2T5
Telephone: 514 379-1572
Fax: 514 221-4441
jzukran@lpclex.com

Bramante c. Les Restaurants McDonald du Canada Limitée

Cour supérieure du Québec no. 500-06-000824-165

FORMULAIRE D'OBJECTION

Veillez utiliser le présent formulaire uniquement si vous vous objectez à ce que le Tribunal approuve le Règlement ou si vous désirez faire valoir vos prétentions sur le Règlement. N'utilisez pas le présent formulaire si vous désirez vous exclure du groupe visé par l'action collective.

RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

Nom de famille : _____ Prénom : _____

Adresse résidentielle : _____

Adresse courriel : _____

Numéro de téléphone : _____

EN SIGNANT CE FORMULAIRE D'OBJECTION, VOUS AFFIRMEZ ÊTRE MEMBRE DE L'ACTION COLLECTIVE DÉCRIT COMME SUIT :

« Tout consommateur au sens de la Loi sur la protection du consommateur du Québec qui, depuis le 15 novembre 2013, a acheté au Québec pour un enfant de moins de 13 ans alors présent dans un restaurant McDonald, un jouet ou un Joyeux festin, durant une campagne publicitaire destinée aux enfants à l'intérieur de tel magasin »

MOTIFS D'OBJECTION OU PRÉTENTION À L'ÉGARD DE LA TRANSACTION

[Veillez joindre une page additionnelle si l'espace ci-dessus est insuffisant.]

Signature : _____ Date : _____

Veillez envoyer votre formulaire dûment rempli à l'adresse suivant au plus tard le 15 juin 2020 :

LPC AVOCATS

Maître Joey Zukran
5800, boul. Cavendish, bureau 411
Côte St-Luc (Québec) H4W 2T5
Téléphone : 514 379-1572
Télec. : 514 221-4441
jzukran@lpclex.com